

# MÖTESPROTOKOLL \$\$M6 22/23

Onsdagen den 22/03-2023 kl. 18:06.

Mötesrummet, Dragskåpet, Teknikringen 36B

## Närvarande

Elsa Berlin, ordförande

Emma Kroon, vice ordförande

Emmy Albinsson, kassör

Elin Sergel, lokalansvarig

Erik Estreen, sekreterare

Nora Mac Key, eventkoordinator

Alex Hellgren, kommunikationsansvarig

Ella Westling, ambassadör

Edvin Ljungquist, ledamot \$\$ 23/24

Lovisa Solman, sektionsmedlem

Ed Kammeby, ledamot \$\$ 23/24

## Bilagor: 1

### 1. Formalia

#### a. Mötets öppnande

Ordförande Elsa Berlin öppnade mötet kl 18:14.

#### b. Mötets behöriga utlysande

#### Bilaga 1

Kallelse till mötet skickades ut 23/2-23, föredragningslistan mejlades ut 17/3-23 och lades ut på facebook 19/3-23. Föredragningslistan lades sedan ut i draget och på hemsidan 20/3-23, vilket alla var inom tidsgränsen.

*Mötet beslutade*

**att** mötet var behörigt utlyst.

### c. Val av justeringsperson

Emma Kroon anmälde sig frivilligt.

*Mötet beslutade*

**att** välja Emma till justeringsperson.

### d. Anmälan av förhinder

Fredrika Kutteneuler kunde inte komma.

### e. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövde göras.

### f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

### g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

### h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för \$\$m5 var utskrivet och justerat 22/02-2023, vilket var inom tidsgränsen.

*Mötet beslutade*

**att** lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

### i. Fastställande av föredragningslistan

**Bilaga 2**

*Mötet beslutade*

**att** fastställa föredragningslistan i dess helhet.

### j. Beslutsuppföljning

Det fanns inga nya beslut att följa upp.

### k. Meddelanden

#### i. Presentation av fika

Elsa presenterade punkten. Fredrika hade bakat hallongrottor och chokladbollar, båda var veganska!



## 2. Entledigande

Inget entledigande behövde utföras.

## 3. Avstämning inför P4

### a. Kryssa för verksamhetsberättelse

Styrelsen har lyckats kryssa av en hel del punkter!

## b. Utvärdering styrelsepub

Det blev en riktigt bra pub, försäljningen låg på samma nivå som en vanlig partypub.

## c. Vad ska vi göra i P4?

Alla i styrelsen gick igenom vad de skulle göra.

## d. Ekonomi

Styrelsen tittade på hur det ligger till med internrep och externrep.

## e. Överlämning

Styrelsen diskuterade datum för överlämning.

## 4. Alumni

Styrelsen ska ha möte med Nicole nästa vecka för att diskutera Veritas samt val av nya Salamandrar.

## 5. Styrelsens pris och tummar

*Mötet beslutar*

*att* ge Styrelsens pris till Ellen Engquist.

*Mötet beslutar*

*att* ge en Styrelsetumme till Ebba Ramberg.

Mötet auktionerades till 19:20 klockan 19:10.

## 6. Övriga frågor

### a. NKK

Ed Kammeby erbjöd sig att vara kontaktperson för NKK.

### b. Inbjudningar till Data och MF

Styrelsen diskuterade två balinbjudningar som inkommit från MF och Data.

### c. Lysa val av TryggO och SOFTVA

Styrelsen diskuterade lysningen av val för TryggO och SOFTVA.

### d. Uppsala

Styrelsen diskuterade sin kommande utflykt till Uppsala där de ska träffa K-sektionen från Uppsala.

## 7. Ansvarsfördelning

## 8. Nästa möte

\$\$m7 kommer att hållas den 19/04-2023.

## 9. Mötets avslutande

Ordförande Elsa Berlin avslutade mötet kl 19:30.

## 10. Orientering

Vid pennan, Stockholm 2023-03-22

Justerat, Stockholm 2023-04-06

---

Erik Estreen,

---

Emma Kroon,

Sekreterare

Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2023-04-06

---

Elsa Berlin,

Ordförande